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2020Z00534 

Vragen van de leden Van Toorenburg (CDA) en Becker (VVD) aan de 
Staatssecretaris van Justitie en Veiligheid over terugkeerprogramma’s voor 
uitgeprocedeerde asielzoekers (ingezonden 16 januari 2020). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van de inhoud van de Nieuwsuur uitzending d.d. 
14 januari jl. inzake de terugkeerprogramma’s voor uitgeprocedeerde 
asielzoekers? 

Vraag 2
Klopt het dat een baaierd aan terugkeerprogramma’s wordt gesubsidieerd? 

Vraag 4
Op basis waarvan worden aanbieders van terugkeerprogramma’s geselec-
teerd? 

Vraag 5
Aan welke voorwaarden moeten zij voldoen om voor subsidieverstrekking in 
aanmerking te komen? 

Vraag 6
Hoe wordt de kwaliteit van deze aanbieders beoordeeld en gecontroleerd? 

Vraag 7
Kunt u aangeven hoeveel geld er de afgelopen twee jaar met deze program-
ma’s gemoeid is? Kunt u een overzicht daarvan geven, per organisatie, per 
jaar? Kunt u voorts aangeven hoeveel terugkeer dat, per organisatie, heeft 
opgeleverd? 

Vraag 8
Hoe beoordeelt u de effectiviteit van deze programma’s? 

Vraag 9
Hoe hoog is het percentage deelnemers aan de diverse programma’s dat 
daadwerkelijk is teruggekeerd? 
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Vraag 10
Op welke wijze wordt aan artikel 9 van de Subsidieregeling Ondersteuning 
Zelfstandig Vertrek, gevolg gegeven? 

Vraag 11
Klopt het dat niet het effectieve vertrek doorslaggevend is voor subsidieverle-
ning maar het werken aan terugkeer? Zo ja, hoe valt dat te rijmen met de 
doelstelling van de subsidieregeling? 

Vraag 12
Wat gaat u ondernemen om ervoor te zorgen dat terugkeerprogramma’s 
toetsbaar worden op daadwerkelijke terugkeer en ook dan alleen voor 
subsidie in aanmerking komen? 

Vraag 13
Kunt u deze vragen apart beantwoorden voor het aanstaande debat over 
migratie?

Tweede Kamer, vergaderjaar 2019–2020, Vragen 2


